



Date: 30 May 2023

Ref:

Mr. Mohammad Saud Al-Osaimi

CEO - Boursa Kuwait

State of Kuwait

Dear Sirs,

Subject: Zain disclosure regarding lawsuit

As per chapter No. 4 of the "Disclosure & Transparency" Module of the Capital Markets Authority's Executive Bylaws and its law No. 7/2010 regarding disclosure of lawsuits.

Regarding the subject matter and our disclosure dated 22/5/2023 on the request by the Communications and Information Technology Regulatory Authority (CITRA) and others to the Court of Cassation. The court has rejected the said request. Accordingly, the necessary judicial procedures are being completed to implement the ruling, and to collect the amount due within the legal period for implementation, which ends on 7/6/2023.

Moreover, the session has been scheduled for 11/7/2023 in the counseling room of the Court of Cassation to consider the appeal against the ruling issued in favor of the Mobile Telecommunications Company - Zain) in the case related to the number ranges. No. 1739/2023 Cassation – Commercial.

We will update you in this regard once received.

Attached, Disclosure Form of Lawsuits and Judicial Verdicts.

Sincerely yours,

بدر ناصر الخرافي

نائب رئيس مجلس الإدارة والرئيس التنفيذي لمجموعة زين

Bader Nasser Al Kharafi

Vice Chairman and Group CEO

شركة الاتصالات المتنقلة (ش.م.ك.ع.) (K.S.C.P) Mobile Telecommunications Co.

Airport Road, Shuwaikh, Kuwait – P.O. Box 22244 Safat 13083 Kuwait – T: +965 2464 4444 F: +965 2464 4552

رأس المال المدفوع: 432,705,890.900 د.ك - رأس المال المصرح به: 432,705,890.900 د.ك - السجل التجاري: 36025

www.zain.com



التاريخ: 30 مايو 2023

المرجع: 1177

السيد / محمد سعود العصيمي المحترم

الرئيس التنفيذي - بورصة الكويت

دولة الكويت

تحية طيبة وبعد،

الموضوع: إفصاح زين بخصوص دعوى قضائية

وفقاً لأحكام الفصل الرابع من كتاب "الإفصاح والشفافية" من اللائحة التنفيذية للقانون رقم 2010/7 وتعديلاته الصادرة عن هيئة أسواق المال بشأن الإفصاح عن الدعاوى القضائية.

بالإشارة الى الموضوع أعلاه، وإفصاحنا بتاريخ 2023/5/22 بشأن طلب وقف النفاذ المقدم من هيئة تنظيم الاتصالات وتقنية المعلومات وآخرين، يرجى العلم بأن محكمة التمييز رفضت الطلب المقدم، بناءً عليه جاري استكمال الاجراءات القضائية اللازمة لتنفيذ الحكم وأن تحصل الشركة المبلغ المستحق خلال الفترة القانونية للتنفيذ والتي تنتهي في 2023/6/7.

كما ننوه بأنه قد تحددت جلسة 2023/7/11 لنظر الطعن أمام غرفة مشورة لدى محكمة التمييز على الحكم الصادر لصالح شركة الاتصالات المتنقلة - زين في الدعوى الخاصة بنطاق الأرقام رقم 2023/1739 تمييز - تجاري.

وسنوافيكم بأي مستجدات في هذا الشأن فور وروده.

نرفق لكم نموذج الإفصاح عن الدعاوى والأحكام القضائية.

وتفضلوا بقبول فائق الاحترام والتقدير،



نموذج الإفصاح عن الدعاوى والأحكام القضائية

Disclosure of Lawsuits and Judicial Verdicts Form

30 May 2023	30 مايو 2023	التاريخ
Mobile Telecommunications Company K.S.C.P "Zain"	شركة الاتصالات المتنقلة ش.م.ك.ع - زين	اسم الشركة المدرجة
2023/1739 Cassation – Commercial	2023/1739 تمييز - تجاري	رقم القضية الآلي
	200633870	Case automated.
Assigning an expert to claim refunds of the amounts paid by Zain for the number ranges.	ندب خبير للمطالبة باسترداد المبالغ المسددة عن نطاقات الأرقام.	موضوع القضية
N/A	لا يوجد	تاريخ الحكم
Court of Appeal	محكمة الاستئناف	المحكمة التي أصدرت الحكم – الدائرة
Mobile Telecommunications Company (K.S.C.P.) against MOC and CITRA	شركة الاتصالات المتنقلة (ش.م.ك.ع) زين ضد وكيل وزارة المواصلات بصفته ووكيل مجلس إدارة هيئة تنظيم الاتصالات وتقنية المعلومات بصفته	أطراف الدعوى
Mobile Telecommunications Company K.S.C.P "Zain"	شركة الاتصالات المتنقلة ش.م.ك.ع - زين	الحكم لصالح
		The verdict in favor of
A- The first defendant (the Undersecretary of the Ministry of Communications in his capacity) is obligated to pay the plaintiff (Mobile Telecommunications Company) an amount of KD 22,128,034.630 (twenty-two million one hundred and twenty-eight thousand thirty-four dinars and six hundred and thirty fils). B- The second defendant (the Chairman of the Board of Directors of the Communications and Information Technology Regulatory Authority in his capacity) is obligated to pay the plaintiff an amount of KD 2,552,476 (two million five hundred and fifty-two thousand four hundred and seventy-six dinars)	أولاً: بالزام المدعي عليه الأول (وكيل وزارة المواصلات بصفته) بان يؤدي للمدعية (شركة الاتصالات المتنقلة) مبلغ 22,128,034.630 د.ك (اثنين وعشرون مليون ومائة وثمانية وعشرون ألف وأربعة وثلاثون دينار و 630 فلس). ثانياً: الزام المدعي عليه الثاني (رئيس مجلس ادارة هيئة تنظيم الاتصالات وتقنية المعلومات بصفته) بان يؤدي للمدعية (شركة الاتصالات المتنقلة) مبلغ 2,552,476 د.ك (مليونان وخمسمائة واثنين وخمسون الف واربعمائة وستة وسبعون دينار) والزمتهما بالمصروفات ومبلغ خمسمائة دينار كمقابل لاتعاب المحاماة الفعلية.	منطوق الحكم أول درجة
		Verdict of First Court Instance



Accordingly, both defendants are obliged to pay the expenses and an amount of five hundred dinars as compensation for actual attorney fees.	
رفض الاستئناف وتأييد حكم أول درجة. Rejection of the appeal and upholding the verdict of the court of first instance	منطوق حكم الاستئناف Verdict of Appellate Court
بالإشارة الى الموضوع أعلاه، وإفصاحنا بتاريخ 2023/5/22 بشأن طلب وقف النفاذ المقدم من هيئة تنظيم الاتصالات وتفتية المعلومات وآخرين، يرجى العلم بأن محكمة التمييز رفضت الطلب المقدم، بناءا عليه جاري استكمال الاجراءات القضائية اللازمة لتنفيذ الحكم وأن تحصل الشركة المبلغ المستحق خلال الفترة القانونية للتنفيذ والتي تنتهي في 2023/6/7. كما ننوه بأنه قد تحددت جلسة 2023/7/11 لنظر الطعن أمام غرفة مشورة لدى محكمة التمييز على الحكم الصادر لصالح شركة الاتصالات المتنقلة - زين في الدعوى الخاصة بنطاق الأرقام رقم 2023/1739 تمييز - تجاري.	منطوق حكم التمييز
Regarding the subject matter and our disclosure dated 22/5/2023 on the request by the Communications and Information Technology Regulatory Authority (CITRA) and others to the Court of Cassation, the court has rejected the said request. Accordingly, the necessary judicial procedures are being completed to implement the ruling, and to collect the amount due within the legal period for implementation, which ends on 7/6/2023. Moreover, the session has been scheduled for 11/7/2023 in the counseling room of the Court of Cassation to consider the appeal against the ruling issued in favor of the Mobile Telecommunications Company - Zain) in the case related to the number ranges. No. 1739/2023 Cassation - Commercial.	Verdict of Cassation Court
سوف يتم تحديده لاحقاً. Will be determined later.	الأثر المتوقع على الشركة نتيجة الحكم Impact of the verdict on the position of the Company

